
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder mevr. Van 
der Kolk en dhr. Gebben, voor wie dit de eerste AB-vergadering is. 

De voorzitter doet melding van de afwezigen. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. de Wit 

 Handcrew team Overijssel is onlangs ingezet bij een heidebrand in Brabant. 

 De uitrukpakken voldoen op het punt van waterdampdoorlaatbaarheid niet aan de 
in de aanbesteding aangeboden kwaliteit (wel aan de relevante normen). Hierover 
zijn gesprekken gevoerd en dit heeft geleid tot gedeeltelijke ontbinding van het 
contract. Veiligheidsregio Twente ontvangt een financiële tegemoetkoming. Dit 
betekent dat een nieuwe aanbesteding wordt gestart met als doel medio 2018 een 

nieuwe leverancier te hebben. 

 Werving in Twente van vrijwilligers is begonnen. 

 

    

C Verslag 8 mei 2017  

  Geen opmerkingen. Vastgesteld.   

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1  Jaarrekening 2016 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. Het tekort 2016 wordt intern opgevangen. Dhr. 
Hofland spreekt namens het bestuur alleen met de accountant over financiële zaken. 
Wellicht goed dit te zijner tijd uit te breiden. 

De vergadering heeft verder geen opmerkingen.  

Jaarrekening 2016 wordt vastgesteld. 

 

 2  Begroting 2018 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. De binnengekomen zienswijzen zijn 
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voornamelijk instemmend van aard. Almelo en Oldenzaal gaven aan het van belang te 
vinden dat er de tweede helft van dit jaar aandacht is voor de toekomstige financiën.  

Dhr. Welten heeft drie vragen: 

- De raad van Borne vraagt om maatregelen/voorstellen welke binnen de 
huidige gemeentelijke bijdrage vallen. 

- Het rapport van de rekenkamercommissie is verschenen. Hij weet dat deze 
niet officieel ontvangen is door de VRT en dat er geen hoor en wederhoor is 
geweest. Maar toch de vraag of er gekeken is naar de quick scan en welke 
reactie er dan is. 

- De raad van Borne doet het verzoek het AB (ook tussentijds) mee te nemen in 
het  rapport omtrent de financiële huishouding.  

De voorzitter geeft aan dat het hier aanvullende vragen betreft, die buiten het 
vaststellen van de begroting vallen. 

Dhr. Hofland antwoord dat altijd uitgangspunt is dat de gemeentelijke bijdrage niet 
stijgt. Aan de andere kant wordt het onderwerp veiligheid steeds groter. Het rapport 
van de rekenkamercommissie is bekend. Inderdaad is de VRT niet bevraagd. Met een 
aantal opmerkingen zijn we al bezig. 

De begroting wordt vastgesteld. 

 3 Stand van zaken LMO 

Dhr. Schelberg geeft een korte toelichting. De meldkamer gaat over naar Apeldoorn. 
Wordt een nieuw gebouw naast het gebouw van de VNOG/politie. In tegenstelling tot 
vele andere regio’s, hebben wij de huidige meldkamer in eigendom. Voordeel voor ons 
is dat we als één van de laatsten overgaan. 

De voorzitter vraagt naar evt. risico’s bij de overgang. Dhr. Schelberg geeft aan dat 
uitgangspunt is dat de overgang budgettair neutraal verloopt.  

Dhr. Hofland geeft aan zich zorgen te maken over de financiën. We maken nu al extra 
kosten. Hoe gaat het rijk hier mee om?  

 

 4 Stand van zaken visitatie 2018 

Mevr. Dinsbach schetst kort de stand van zaken. Alle veiligheidsregio’s doen een 
visitatie. Het is zowel een blik naar buiten als naar binnen. Waar leren we van, wat 
kunnen we verbeteren, etc. We zitten nu midden in de voorbereiding. De 
burgemeesters, secretarissen en medewerkers AOV/IVZ hebben een vragenlijst 
ontvangen. De uitkomsten zijn overwegend positief. Enkele verbeterpunten. Mevr. 
Dinsbach vraagt of iemand nog opmerkingen of aanvullingen heeft. Vergadering heeft 
geen opmerkingen. 

 

 5 Informatieveiligheid 

Dhr. Meuleman geeft een korte toelichting. Het project informatieveiligheid is gestart. 
We zetten mn in op bewustwording. Hij vraagt wie voor dit onderwerp bestuurlijk 
verantwoordelijk wil zijn. Voorzitter geeft aan dat wie hier belang bij heeft dit kan 
melden bij dhr. Meuleman. Portefeuillehouder kan iemand zijn uit het AB, met een 
bijbehorende coördinator in het DB. 

 

 6 Stand van zaken BRZO 

Dhr. Welten merkt op dat er enkele weken geleden een verontrustend bericht was over 
Elementis. Hij wil graag in voorbereidingen/oefeningen aandacht voor Hengelo en 
Borne. Een incident bij Elementis kan nl. ook inwoners van deze gemeenten treffen.  
Mevr. Nauta geeft aan dat hier wel degelijk rekening mee wordt gehouden en dat zij dit 
graag verder wil bespreken met de toezichthouder erbij. Dhr. Welten geeft aan dat 
inwoners uit Borne tot nu toe niet geïnformeerd zijn. Hij wil dat wel graag. Mevr. Nauta 
geeft aan dat er een model is ontwikkeld door de VRT, welke ook over andere 
gemeenten uitgerold kan worden.  

Dhr. Gerritsen geeft aan dat er een onderscheid gemaakt moet worden tussen de 
provincie als vergunningverlener en handhaver en de VRT voor de rampenbestrijding.  

Voorzitter geeft aan dat andere gemeenten erbij zullen worden betrokken.  

 

 7 Risicocommunicatie spoorvervoer gevaarlijke stoffen  
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Dhr. Welten licht toe. Er is een mooie game/tool ontwikkeld om kennis en het 
informatieniveau te verbeteren. Hij doet de oproep dat gemeenten ondersteunen dat 
inwoners mee doen aan de game. In de Kamer is aan de orde geweest hoe deze 
aanpak verder in het land uitgerold kan worden. 

Mevr. Bakker ziet graag dat Dinkelland ook toegevoegd wordt aan de lijst van 
gemeenten in verband met een hotel en pompstation dat kort aan het spoor ligt. 

Vergadering stemt in met het plan risicocommunicatie spoorvervoer gevaarlijke stoffen. 

 8 DVO-platform IVZ en bestuursovk “Samen sterk voor een veilig Twente” 

Dhr. Meuleman licht kort toe. We werken al jaren samen in het IVZ-platform, waarvan 
de VRT gastheer is. Nu wordt dit geformaliseerd. 

Vergadering heeft geen opmerkingen en is akkoord met het voorstel. 

 

 9 Vergaderplanning en –data 2018 

Vergadering is akkoord met de voorgestelde data en planning. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Distributie jodiumtabletten 

Geen opmerkingen. 

 

 2 Ontwikkelingen spoorveiligheid 

Dhr. Welten licht toe dat in het AB is afgesproken dat we een krachtig signaal zouden 
afgeven en dat we steun zouden zoeken in Overijssel en Gelderland. Dat is gebeurd. In 
Den Haag is er een bestuurlijk overleg geweest. Ministerie is snel met een pakket aan 
maatregelen gekomen: 

- Betuweroute 

- Informatievoorziening/betrokkenheid decentrale overheden 

- Eind dit jaar kan het routeringsbesluit indien nodig ingezet worden. 

Onze lobbyist heeft goed werk verricht.  

De voorzitter geeft aan dat ook onze bestuurder goed werk heeft verricht. Hij is 
tevreden over het tempo waarin dit alles gegaan is. 

 

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Welten geeft aan dat een tijdje geleden is gesproken over de vrijwilligersagenda. 
Hij ziet dit onderwerp graag zo snel mogelijk op de agenda terug komen, zodat het 
bestuur erbij betrokken wordt. Hij vraagt aandacht voor het volgende: werven we nu de 
vrijwilligers die we nu nodig hebben, of de vrijwilligers die we in de toekomst nodig 
hebben? 

Dhr. Schelberg geeft aan dat we ons nu geen zorgen hoeven te maken. Maar het is 
goed een gesprek over de toekomstige vrijwilliger te voeren. De organisatie is nu druk 
bezig eea voor te bereiden. 

De voorzitter geeft aan dat we hier in de toekomst aandacht aan gaan besteden. 

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.  

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 16 oktober 2017. 

 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        Dr. G.O. van Veldhuizen 
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